
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2013

z obrad XXVII SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 30 grudnia 2013 r.

Otwarcia obrad XXVII Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał o godzinie 16°° Przewodniczący
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy
11 Radnych na stan ogółem 14-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wójt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastępca Wójta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Dyrektor Gminnego Zespołu

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - Pani Bożena Wilczek,
- Radna Pani Aneta Bartnicka - Radna Powiatu Otwockiego,
- Przewodniczący Gminnej Komisji

Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych - Pan Mieczysław Nowak,

- Członek Rady Powiatowej
Mazowieckiej Izby Rolniczej - Pan Karol Krupa,

- redaktor „Tygodnika Regionalnego" - Pan Andrzej Kamiński,
- redaktor „Linii Otwockiej" - Pan Artur Kubajek,
- sołtysi według załączonej listy oraz mieszkańcy.

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany pory.ądek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Podjęcie uchwal w sprawie :

- zmian w budżecie Gminy na rok 2013;
- zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r.

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018;
- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018;
- uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kołbiel na rok 2014;
- uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel na 2014 rok;
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kołbiel na rok 2014;
- wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego o powierzchni

109,96 m2 położonego w budynku Urzędu Gminy w Kołbieli przy ul. Szkolnej,
stanowiącego własność Gminy Kołbiel.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkniecie obrad.
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Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad.

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły złożone przez Wójta trzy projekty uchwał
i zaproponował dodanie do porządku obrad do pkt. 6 Podjecie uchwał w sprawie, projektu
uchwały w sprawie: przyjęcia stanowiska Rady Gminy Kołbiel dotyczącego dokumentacji
projektowej pn. „Modernizacja linii kolejowej nr 7 Warszawa Wschodnia - Dorohusk na
odcinku Otwock -Lublin - prace przygotowawcze (Dokumentacja projektowa i materiały
przetargowe) - odcinek Otwock- Pilawa w km. 26050 - 55600"; Uchwałę Rady Gminy
Kołbiel Nr XXVI/176/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą uchwałę Nr YI/27/2011
Rady Gminy Kołbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku Ochrony
Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/177/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku
Ochrony Środowiska S. A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/178/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki długoterminowe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.6 Podjęcie
uchwał w sprawie, projektu uchwały:
przyjęcia stanowiska Rady Gminy Kołbiel dotyczącego dokumentacji projektowej pn.
„Modernizacja linii kolejowej nr 7 Warszawa Wschodnia - Dorohusk na odcinku Otwock -
Lublin -- prace przygotowawcze (Dokumentacja projektowa i materiały przetargowe) -
odcinek Otwock- Pilawa w km. 26050 - 55600"; Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr
XXVI/176/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą uchwałę Nr YI/27/2011 Rady
Gminy Kolbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku Ochrony
Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 11 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad do pkt.6 Podjęcie
uchwał w sprawie, projektu uchwały w sprawie:
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/177/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku
Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/178/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki długoterminowe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmiana w porządku obrad została przyjęta przy 11 głosach za.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmieniony porządek obrad został przyjęty przy 11 głosach za.



Realizując pkt 3 porządku obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu z obrad XXV Sesji.

Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie zgłoszono do nich uwag.
Zapytał czy radni chcą je zgłosić. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy
Kołbiel.
Za jego przyjęciem głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, głosów
wstrzymujących się — nie było. Protokół z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Kołbiel został
przyjęty przy 11 głosach za.

Realizując pkt 4 porządku obrad Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej.

O3 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w konferencji dotyczącej finansowania samorządów .
Gmina Kołbiel została nagrodzona wyróżnieniem Gmina dbająca o finanse mieszkańców,
obok Gminy Wiązowna i miasta Otwock.
12 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniach dotyczących współfmansowania
wspólnego biletu na trasie Warszawa — Otwock. Poinformował, że największy wkład w
przedsięwzięcie ma miasto Otwock i Józefów, a w finansowaniu uczestniczą też Gminy
Wiązowna, Sobienie Jeziory, Osieck, Kołbiel.
12 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w PGE Grupa Energetyczna w spotkaniu dotyczącym
rozwoju i planów sieci energetycznej na terenie Gminy Kołbiel. Stwierdził, że odczuwalna
jest poprawa zaopatrzenia w energię z nowej stacji w Woli Karczewskiej, ale PGE przewiduje
zwiększenie zapotrzebowania na terenie Gminy Kołbiel.
14 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w PMDK w Otwocku w konferencji „Nowoczesne
technologie dla Mazowsza", której organizatorem była Starosta Otwocka i Wyższa Szkoła
Euroregionalna w Józefowie, której tematem było wykorzystanie potencjału powiatu
otwockiego. Wójt Gminy zwrócił uwagę, że w powiecie otwockim jest wiele wyróżniających
się firm informatycznych, co podnosi jego prestiż, ale i daje miejsca pracy. Na tym spotkaniu
powołano Klub Nowoczesnej Gospodarki Powiatu Otwockiego w którego organach zasiedli
Starosta Otwocki, Wójt Gminy Kołbiel, naukowcy i przedsiębiorcy. Wójt Gminy
poinformował, że Gmina Kołbiel ma drugie miejsce pośród gmin powiatu, jeśli chodzi o ilość
przedsiębiorców.
17 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu dotyczącym projektów przebudowy linii
kolejowej Warszawa -- Lublin. Poinformował, że istnieją plany likwidacji przystanku
kolejowego w Chrośnie.
17 grudnia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu opłatkowym Stowarzyszenia LGD Natura
i Kultura.
16 grudnia Komisja Konkursowa rozstrzygnęła konkurs fotograficzny „Gmina Kołbiel w
czterech porach roku".

Realizując pkt.5 porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwał.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVII/181/2013 w sprawie: zmian w budżecie gminy
na 2013 r.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawiła uzasadnienie do uchwały.



Poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/181/2013 w sprawie: zmian w
budżecie gminy na 2013 r.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII/181/2013 została przyj eta przy 11 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVII/182/2013,
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nic
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/182/2013 w sprawie:
zmian w Uchwale Nr XX/124/2012 Rady Gminy Kołbiel z dnia 28 grudnia 2012r. dotyczącej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2013-2018.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII/182/2013 została przyjęta przy 11 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVII/183/2013 w sprawie: Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę NrXXVII/183/2013 w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI1/183/2013 została przyjęta przy 11 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVII/184/2013,
w sprawie: uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kołbiel na rok 2014.

Wójt Gminy Pan Adam Budyla zwrócił uwagę, że na ogół budżet Gminy Kołbiel zmienia się
i rośnie w ciągu roku, wyraził przekonanie, że budżet na 2014 także będzie wzrastał.
Stwierdził, że dochody budżetu wyniosą 20 788 463 zł i taka sama jest kwota wydatków.
Stwierdził, że opinia RIO o budżecie jest pozytywna. Stwierdził, że 2 700.000 zł czyli 17 %
to zadania inwestycyjne, które przedstawił. Poinformował, że w budżecie zabezpieczono
fundusz sołecki w wysokości 355742 zł. Wyraził nadzieję, że rada gminy poprze projekt
uchwały budżetowej i wraz z sołtysami będzie uczestniczyć w realizacji budżetu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/184/2013 w sprawie:
uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Kołbiel na rok 2014Za głosowało 11 radnych,
głosów przeciw - nie było, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII/184/2013 została przyj eta przy 11 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVII/185/2013 w sprawie:
uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel na 2014 rok.



Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVU/185/2013 w sprawie:
uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel na 2014 rok .
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw — nie było, wstrzymujących się — nie było.
Uchwała Nr XXVII/185/2013 została przyj eta przy 11 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVII/186/2013
w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kołbiel na rok 2014.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/186/2013 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kołbiel na rok 2014.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII/186/2013 została przyjęta przy 11 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVII/187/2013 w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego o powierzchni 109,96 m2

położonego w budynku Urzędu Gminy w Kołbieli przy ul. Szkolnej, stanowiącego własność
Gminy Kołbiel.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/187/2013 w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego o powierzchni 109,96 m
położonego w budynku Urzędu Gminy w Kołbieli przy ul. Szkolnej, stanowiącego własność
Gminy Kołbiel.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII/187/2013 została przyj eta przy 11 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVII/188/2013 w
sprawie: przyjęcia stanowiska Rady Gminy Kołbiel dotyczącego dokumentacji projektowej
pn. „Modernizacja linii kolejowej nr 7 Warszawa Wschodnia - Dorohusk na odcinku Otwock
-Lublin - prace przygotowawcze (Dokumentacja projektowa i materiały przetargowe) -
odcinek Otwock- Pilawa w km. 26050 - 55600".

Sołtys wsi Karpiska Pan Jan Gniadek wyraził swoje zdziwienie, że rada gminy zajmuje
stanowisko w tej sprawie nie znając wszystkich jej aspektów i stanowisk stron. Przedstawił
oświadczenia z 23 grudnia 2013 r. i 21 grudnia 2013 r. Zwrócił uwagę, że na spotkaniu 17
grudnia przedstawiciel PKP poinformował, że nie ma możliwości w nowym projekcie linii
kolejowej lokalizacji 2 przystanków na terenie Gminy Kołbiel. Stwierdził, że na spotkaniu
21 grudnia Wójt Gminy Kołbiel zaproponował rozsunięcie obu przystanków m.in.



przesunięcie przystanku w Karpiskach w stronę lasu. Poprosił o odrzucenie projektu uchwały
w całości.

Sołfys wsi Chrosna Pan Mirosław Wyglądała stwierdził, że są zapewnienia o możliwości
pozostawienia obu przystanków. Stwierdził, że propozycja Wójta aby zostawić 2 przystanki
jest dobra. Przypomniał, że przystanek powstał w 1950 r. , wybudowali go sami mieszkańcy
dla swoich dzieci. Stwierdził, że w perspektywie 10 lat na pewno wzrośnie liczba
mieszkańców Chrosny i użytkowników przystanku. Poprosił o przyjęcie projektu uchwały.

Radny Pan Stanisław Domański zwrócił uwagę, że projekt uchwały nie faworyzuje żadnej ze
wsi. Zwrócił uwagę, że w 3 projektach modernizacji linii kolejowej przewidywana jest
likwidacja przystanku Chrosna. Zwrócił uwagę, że modernizacja ma służyć przyszłości, kiedy
może wzrosnąć liczba mieszkańców Chrosny oraz że na trasie z Mińska do Warszawy jest
bardzo dużo przystanków kolejowych.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdził, że projekt uchwały powinien odnosić się w swojej
ocenie tylko do części linii kolejowej a nie całości, bo Rada Gminy Kołbiel nie ma tak
szerokich kompetencji. Podkreślił, że wskazanie pozostawienia obu przystanków jest zbyt
ogólne i biuro projektowe nie potraktuje poważnie tego stanowiska.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek odpowiadając radnemu Tkacz stwierdziła, że pismo
w przedmiotowej sprawie wskazuje na podjęcie opinii dotyczącej całości projektu. Zwróciła
uwagę, że biuro projektowe otrzyma bardzo dużo dokumentacji ze spotkań konsultacyjnych.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdził, że istnieje możliwość techniczna zachowania obu
przystanków. Stanowisko takie zajął również Radny Pan Kazimierz Urbaniak.

Pan Janusz Olszewski stwierdził, że jeśli jest możliwość utrzymania obu przystanków to dla
rozwoju miejscowości Chrosna i Karpiska konieczne jest ich zachowanie. Zwrócił uwagę, że
w nieodległym czasie Chrosna połączy się z Chrząszczówką. Zwrócił uwagę, że przystanek
kolejowy w Chrośnie istnieje od wielu lat.

Sołtys wsi Karpiska Pan Jan Gniadek stwierdził, że rozsunięcie odległości między
przystankami spowoduje zepchnięcie przystanku w Karpiskach do lasu, gdzie nikt nie będzie
z niego korzystał. Wyraził zdziwienie proponowanym projektem uchwały, który nic
uwzględnia interesu wszystkich mieszkańców.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta stwierdził, że temat modernizacji linii kolejowej jest trudny.
Każda z 3 wersji projektowych zawiera likwidację przystanku w Chrośnie. Stwierdził,
że trzeba popierać wszystkie możliwości rozwoju komunikacji publicznej. Stwierdził, że nie
powinno się zaprzepaszczać majątku wybudowanego niegdyś przez mieszkańców
i rezygnować z przystanku. Wyraził przekonanie o potrzebie pozostawienia obu przystanków
co zawiera stanowisko prezentowane uchwałą, która nie rozstrzyga kwestii technicznych.
Wyraził ubolewanie, że nie ma wspólnego stanowiska w tej sprawie w Gminie i że nie został
zaproszony wraz z przedstawicielem Chrosny na spotkanie mieszkańców Karpisk
z projektantami przebudowy linii kolejowej.
Stwierdził, że można przesunąć przystanek w Chrośnie o 300 m a w Karpiskach o 100 m.

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Kloch stwierdził, że niemożliwe jest sugerowanie
kolej konkretnego rozwiązania technicznego, ani decydowania o przebiegu l ini i kolejowej
poza teren gminy. Możliwa jest jednak próba nacisku na PKP aby znaleziono możliwość
pozostawienia obu przystanków.



Sołtys wsi Karpiska Pan Jan Gniadek zaapelował o nie podejmowanie uchwały do czasu
całkowitego rozeznania się w sprawie przez radę gminy.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdził, że szczegółowe rozwiązanie techniczne opracuje
kolej, a opowiedzenie się za przystankiem w jednej miejscowości spowodowałoby konflikt.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/188/2013 w sprawie:
przyjęcia stanowiska Rady Gminy Kołbiel dotyczącego dokumentacji projektowej pn.
„Modernizacja l in i i kolejowej nr 7 Warszawa Wschodnia - Dorohusk na odcinku Otwock -
Lublin - prace przygotowawcze (Dokumentacja projektowa i materiały przetargowe) -
odcinek Otwock- Pilawa w km. 26050 - 55600".
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się — nie było.
Uchwała Nr XXVII/188/2013 została przyj eta przy 11 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVll/189/2013uchylajaća uchwały:
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/176/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr YI/27/2011 Rady Gminy Kołbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/177/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku
Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/178/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki długoterminowe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII/189/2013 w sprawie:
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/176/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr YI/27/2011 Rady Gminy Kołbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/177/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku
Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
Uchwałę Rady Gminy Kołbiel Nr XXVI/178/2013 z dnia 29 listopada 2013 r. zmieniającą
uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki długoterminowe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXV1I/189/2013 została przyjęta przy 11 głosach za.

Pkt 7 i 8 porządku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Sołtys Sołectwa Wladzin Pani Teresa Wilczek podziękowała za rozbudowę oświetlenia
ulicznego. Złożyła życzenia noworoczne.

Radny Pan Aleksander Lorens dołączył do życzeń i podziękował za dokończenie remontu
drogi, co było możliwe dzięki sprzyjającej pogodzie.



Sołtys wsi Bocian Pan Jan Szopa podziękował radzie gminy i Wójtowi Gminy za urządzenie
placu zabaw.

Soltys wsi Chrosna Pan Mirosław Wyglądała podziękował Wójtowi Gminy i radzie za
przyjęcie stanowiska w sprawie modernizacji l inii kolejowej,

Radny Pan Krzysztof Czajka zapytał jakie inwestycje przewidywane w budżecie powiatu
otwockiego na rok 2014 będą realizowane na terenie Gminy Kołbiel.

Radna Powiatu Pani Aneta Bartnicka poinformowała, że w projekcie budżetu przewidywana
jest modernizacja drogi Kołbiel Wola Sufczyńska, Gadka - Radachówka, projekt
modernizacji drogi Rudno - Sępochów oraz chodnik przy drodze do Szkoły Podstawowej
w Człekówce.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXVII Sesji Rady
Gminy Kołbiel o godzinie 19 °°.

Do protokołu dołączono:

1. Listę obecności radnych.

2. Listę obecności sołtysów.

Na tym protokół zakończono.

PRZEWODNICZĄCY
Protokołował:

^n& Gfc&A, \AJL~ (>—.
Paweł Całka


